
 

 Zasedání č. 17 Číslo materiálu:   

Komise: Komise pro životní prostředí 

Datum:   17. 1. 2022 v 16 hod v zasedací místnosti MÚ Kutná Hora, 

Václavské náměstí, 1. patro 

Přítomni: 

 

Omluveni: 

 

Neomluveni: 

Tomáš Klail, Martin Hlavatý, Milan Krčík, RNDr. Ivo Šanc, Ing. Karel Macek 

 

Klára Kocmanová, Ing. Lenka Dupalová, Luděk Kment 

 

Josef Žáček 

Hosté: Mgr. Jana Červená 

Příští jednání: 14.3.2022 

 

Návrh usnesení pro RM: 

        

     b e r e   n a  v ě d o m í   

     zápis z 17. zasedání komise pro životní prostředí ze dne 17. 1. 2022 

       

 

1) program jednání komise, včetně krátkého komentáře: 

 

Program:  1. kontrola zápisu z 29. 11. 2021 

  2. alej prince Philipa 

  3. kamionová doprava 

                    4. petice pro pokácení hlošiny v ul. 17. listopadu 

                    5. černá skládka Sukov 

                    6. různé 

 

Jednání zahájil v 16:00 p. Hlavatý 

bod 1. – Kontrola zápisu – RM přijala navržené usnesení, aby OSM prověřit technické možnosti 

zřízení RE-USE centra v rámci Sběrného dvora Kutná Hora. 

K problematice sběrných nádob na bioodpad pro SVJ, TO zašle informace předsedům SVJ o 

možnosti zakoupení nádob 

Lorecký rybník – bylo také probíráno na prosincovém ZM 

 

 

bod 2. – alej prince Philipa – p. Hlavatý navrhl umístění nad ulici Pod Hájem vedle 

Schwarzenbergovi louky,  

p. Klail navrhl podél komunikace k vodojemu Ku Ptáku 

p. Šanc navrhl z předměstí směrem k ČKD, p. Šesták reagoval, že v tomto místě je vodovod VHS 

 

bod 3. kamionová doprava – proběhla schůzka mezi vedením města a zástupců Foxconnu 

bylo navrženo zpoplatnění silnice I. třídy, EIA podmínky zřejmě nejsou splněny, Foxconn má 

předložit počet kamionů, které do firmy přijíždí 

 

bod 4. Předseda OsV Šipší požádal předsedu komise o zhodnocení stavu hlošiny v ul. 17. listopadu, 

protože byla zaslána petice za pokácení, kde byl hlavní důvod uveden opad listí, komise zaslala 

zamítané stanovisko k pokácení hlošiny, p. Šesták uvedl, že město odeslalo také vyjádření, že se 

strom kácet nebude 

 

bod 5. dne 23. 12. 2021 byla zjištěna p. Hlavatým černá skládka stavebního materiálu směrem 

k vodojemu Sukov, bylo nahlášeno na MP a technickému oddělení, dle místního šetření se nejedná 

o pozemky ve vlastnictví Města Kutné Hory. Mgr. Červená upozornila na vznik černé skládky 

(odpad, textil) v lokalitě Kaňk – jablečný sad (odbočka při silnici směr Libenice) – prosí nahlásit na 

MP, pí. Hladíkové. Prověřila jsem, že stavební odpad to není.  

Vyjádření Ing. Hladíkové: Úklid černé skládky bude řešen. 

 

      

bod 6. Různé 

p. Šanc - upozornil na špatný stav městských lesů 

             - delší dobu postrádá kontejner na nápojové kartony na dolním Žižkově 

Vyjádření Ing. Hladíkové: Dlouhodobě byl v kontejneru na nápojový karton pouze směsný 



komunální odpad, který kontaminoval zbytek separované komodity. V blízkosti lze využít kontejner 

na nápojové kartony v ulici V Cihelně.  

             - informoval, že RM přijala vyhlášku o odpadech 

 

pí. Červená - také upozornila na špatný stav městských lesů u kalvárie na Kaňku prosí o odstranění 

popadaných náletových stromů, keřů a uvedení místa v důstojný stav                   

                   - informovala, že u nesečené plochy na Kaňku je stále umístěna cedulka 

 

p. Macek - v ul. Zemanova neustálý nepořádek u kontejneru na oděvy, doporučuje přemístit na 

viditelnější místo  

Vyjádření Ing. Hladíkové: Kontejner na textil byl do ulice Zemanova přemístěn z ulice Prachňanská 

na žádost Osadního výboru Třešňovka. TO-OSM požádá svozovou společnost o častější zajištění 

úklidu na stanovišti.  

                - ul. Vocelova na více místech je poškozen chodník 

                - upozornil na špatný stav části mlatové cesty na cyklostezce Vrchlice 

                - všiml si, že v Kutnohorských listech ze zápisu ze zastupitelstva města bylo uvedeno, že 

se bude pokračovat v opravách místních komunikací na Kaňku, doporučuje zrevidovat kanalizační 

přípojky (odbočky k rodinným domům), pí. Červená reagovala, že součástí rekonstrukce komunikací 

bude také rekonstrukce inženýrských sítí 

 

p. Klail - informoval, že provedl ořez torza vrby u nádraží město 

           - u smrku na Kaňku navrhl instalaci bezpečnostní vazby 

 

p. Krčík – upozornil, na nepořádek u revitalizované haldy Šafary, dle informací měly být práce 

ukončeny a stále se tam naváží stavební materiál 

Vyjádření Ing. Hladíkové: TO-OSM  provedlo dne 18.1.2022 prohlídku na místě a žádný stavební 

materiál se v okolí haldy nenachází. Dodavatel stavby byl pouze vyzván k úklidu zábran, 

výstražných pásek, techniky a rostlinných odpadů. Stavba je dokončena a je vydán kolaudační 

souhlas. Dodavatel stavby má dle klimatických podmínek zajistit úpravu plochy pod odvalem Šafary 

a provést travní osev. Deponie materiálu na pozemku parcel. č. 667 v k.ú.Kaňk u silnice směrem na 

Libenice je povolená dle nájemní smlouvy mezi společností Ekostarmont a Městskými lesy a rybníky 

KH.   

 

p. Hlavatý – upozornil, že pracovníci VPP po městě nechávají igelitové pytle s odpadky, nevypadá to 

hezky, prosí TS o zajištění rychlejšího odvozu. 

 

 

Jednání komise bylo v 17:00 ukončeno 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM: 

Komise důrazně doporučuje Radě města prověřit možnosti dotačních titulů na dovybavení sběrných 

dvorů  

Vyjádření TO-OSM: Dotace jsou podmíněny plněním navýšení kapacity přijatých odpadů. V případě 

Města Kutná Hora již není možné zvyšovat kapacitu přijímaných odpadů na sběrný dvůr.  

 

 

3) Reakce rady města: 

Usnesení č. R/73/22 zápis komise pro ŽP 

Rada města bere na vědomí zápis ze 17. zasedání komise pro životní prostředí ze dne 17. 1. 2022. 

 

Zapsal: p. Milan Šesták   Elektronicky ověřil: členové komise 

 


